
 

 

 

 

Tarnów, 17 września 2024 r. 

KRM.0003.94.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na VII sesji Rady Miejskiej 12 września 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Mirosław Biedroń  zgłosił następujące 
wnioski i zapytania:  

1. Zwrócił się z prośbą o dokończenie remontu ulicy Legionów. Wyraził nadzieję, że w przyszłym 
roku prace zostaną zrealizowane. 

2. W imieniu mieszkańców poprosił o remont ulicy ks. Chrząszcza na Osiedlu Piaskówka. 
3. Zwrócił się z prośbą do władz miasta, aby w tworzeniu i analizie dotyczącej Planu Ogólnego 

postarano się wyszukać tereny zielone pod utworzenie nowych ogródków działkowych.  
Z informacji jakie posiada radny wynika, że krakowski Polski Związek Działkowców dysponuje 
sporą sumą pieniędzy na tworzenie nowych ogródków działkowych, brakuje tylko terenów 
zielonych, gdzie takie ogródki działkowe mogłyby powstać.  

4. Chciał się upewnić, czy w tym roku zostanie rozpoczęta współpraca z Ogrodami Działkowymi 
dotycząca wywożenia odpadów zielonych? Radny uważa, że październik i listopad to najlepszy  
czas do wywozu odpadów.  

5. Radny uważa, że warto  podobnie jak zrobiono w Krakowie rozważyć przyjęcie uchwały 
dotyczącej współpracy miasta ze spółdzielniami mieszkaniowymi w takim zakresie, który 
pozwalałoby na realizację projektów z budżetów obywatelskich na terenach spółdzielni 
mieszkaniowych. W Krakowie od kilku lat budżety obywatelskie są realizowane na terenach 
spółdzielni mieszkaniowych. W Tarnowie co trzeci tarnowianin mieszka w spółdzielni 
mieszkaniowej, więc jest to olbrzymi potencjał.  

6. Oczywistym jest to, że wszystkim zależy na tym, żeby w Tarnowie i wokół Tarnowa było pięknie 
i estetycznie, aby nie było brzydkich niepotrzebnych reklam. Radny zwrócił uwagę, że  
w Tarnowie jeśli chodzi o szkoły i przedszkola zapomniano o tym, że można pościągać część 
tablic, które dotyczą np. termomodernizacji czy działań sprzed 10, 15 lat. One są 
niejednokrotnie w fatalnym stanie i można by je usunąć. Radny jest przekonany, że takich 
miejsc w Tarnowie jest co najmniej kilkaset. Poprosił o dokonanie takiej analizy, gdzie należy 
takie tablice uprzątnąć.  

7. Radny poprosił o informację, ile w tej chwili na terenie Tarnowa jest studni abisyńskich?  
W jakim są stanie? Jakie będą ewentualnie koszty przywrócenia ich do sprawności?  

 

 

 

 


